

# HEALTH ADVISORY REGARDING THE 2019 NOVEL CORONAVIRUS (2019-nCoV)

Dear COS members,

In view that the DORSCON alert has been raised to Orange, with immediate effect our church is implementing the following precautionary measures to safeguard the health and safety of all our members, visitors as well as students of Tung Ling Kindergarten:

1. Temperature Screening of all members and visitors coming to the church premises
2. Hand sanitizers are provided at all common areas
3. Enhanced sanitization and cleaning of the church premises
4. In line with MOH's advisory for large scale events, we ask that the following person(s) refrain from coming to the church or participating in any church activities (including LG meetings, bible study class, and prayer meetings)
  - a. Returned from China in the last 14 days
  - b. Been placed on Leave of Absence or Home Quarantine Order
  - c. Been in contact with an infected patient
  - d. Been feeling unwell (fever or respiratory symptoms such as cough or shortness of breath)
5. Church leadership has decided that as our church operates a kindergarten, it is best to suspend China Ministry services for the time being. China Ministry-related activities such as Life Groups are also suspended until further notice. However, our church will continue to provide pastoral care to them via telephone calls, wechat and email.

As a church, let us do our part by adhering to the precautionary measures. For those of us who are well, we urge you to continue attending Services and participate in church activities.

Rest assured that church is constantly monitoring the situation and reviewing the policy and precautionary measures and will keep members regularly updated. Feel free to approach any Elder or your Service SIC or any church staff should you have any question or need clarification.

Let us take up our responsibility as Christians to intercede for this situation by praying for China, our nation and leaders, and all affected families. By faith we proclaim God's promise of protection in Psalm 91.

*"If you say, 'The Lord is my refuge,' and you make the Most High your dwelling, no harm will overtake you, no disaster will come near your tent." Psalm 91:9–10*

**COS Elder Board**  
**09.02.2020**

## 2019 年新型冠状病毒 (2019- nCov) 卫生忠告

亲爱的新加坡教会会友，

鉴于疾病暴发应对系统级别（DORSCON）已升到“橙色级别”，本教会将即时实施下列预防措施，以保障所有会友、访客以及东岭幼稚园学生的健康及安全：

1. 对所有进入教会场所的会友和访客进行体温检测
2. 在所有公共区域提供消毒洁手液
3. 加强教会场所的卫生消毒及清洁
4. 根据卫生部对大型活动的建议，我们要求下列人士不要到教会或参与任何教会活动（包括生命小组、查经班以及祷告会）
  - a. 在过去的 14 天从中国回来
  - b. 被安排休假或隔离在家
  - c. 曾与受感染病人接触
  - d. 身体不适（发烧、咳嗽、呼吸急促等呼吸道症状）
5. 由于我们的教会经营一所幼儿园，因此教会领导层决定暂停中国事工的聚会为权宜之策。在另行通知之前，中国事工有关的活动，如生命小组也将暂停。然而，我们的教会将继续通过电话、微信和电子邮件向他们提供牧养关怀。

作为一个教会，让我们尽自己的一份力遵守所给予的预防措施。对于身体健康的人，我们鼓励你继续参加聚会及参与教会活动。

请放心，教会将持续不断地监察有关情况、检讨对策及预防措施，并定期向教会会友提供最新资讯。如果您有任何问题或澄清事宜，请随时联系任何一位长老或该聚会负责人，或教会同工。

让我们担起基督徒的责任，为目前情势代祷，为中国、我们的国家和领袖，以及所有受影响的家庭代求。让我们凭信心宣告诗篇 91 篇神保守的应许。

“耶和华是我的避难所。你已将至高者当你的居所。祸患必不临到你，灾害也不挨近你的帐棚。” 诗篇 91:9-10

新加坡教会长老团  
09.02.2020